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Protokół nr 43/18 

 

z posiedzenia Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu 

w dniu 23 kwietnia 2018 r. w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Stargard 

 

 

Rozpoczęcie posiedzenia 8
35

 

Zakończenie posiedzenia 11
25

 

 

 

Przewodnicząca Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu Sylwia Więcek 

otworzyła i prowadziła posiedzenie, witając wszystkich obecnych. 

W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji zgodnie z listą obecności stanowiącą 
załącznik nr 1 do protokołu, oraz Wójt Gminy Stargard Kazimierz Szarżanowicz, Zastępca 

Wójta Jerzy Makowski, oraz w części posiedzenia Zastępca Skarbnika Gminy Jolanta 

Szymańska i Skarbnik Gminy Bernadeta Opasińska. 

Na podstawie listy obecności Przewodnicząca Komisji stwierdziła, że jest niezbędne quorum 

do prowadzenia prawomocnych obrad. 

Na stan 6 członków Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu obecnych było 5 

członków komisji. 

Nieobecny Radny Maciej Lipka – nieobecność usprawiedliwiona. 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczył Wiceprzewodniczący Rady Gminy Bogdan Grabski. 

O terminie posiedzenia członkowie komisji zostali powiadomieni pisemnie, otrzymując 

materiały, w tym projekty uchwał i pozostałe dokumenty. 

AD 1. Zatwierdzenie porządku obrad 

Przewodnicząca Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu Sylwia Więcek 

odczytała zaproponowany porządek posiedzenia i zwróciła się z pytaniem, czy są uwagi 

do porządku. 

Wobec braku uwag do porządku posiedzenia komisji przewodnicząca poddała 

pod głosowanie zaproponowany porządek posiedzenia. 

Komisja Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu jednogłośnie, tj. 5 głosami „za” przyjęła 

zaproponowany porządek posiedzenia w brzmieniu jak niżej: 

1. Zatwierdzenie porządku obrad 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji 

3. Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję, która odbędzie się w dniu 27 kwietnia 2018 r. 

4. Ocena funkcjonowania transportu lokalnego i podmiejskiego pod kątem potrzeb 

mieszkańców gminy 

Opinia komisji na sesję 
5. Sprawy różne 

6. Zamknięcie posiedzenia komisji 

AD 2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji 

Przewodnicząca Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu Sylwia Więcek 

zaproponowała przyjęcie protokołu Nr 42/18 z posiedzenia komisji w dniu 26 marca 2018 r., 

bez odczytywania. 

Komisja jednogłośnie, tj. 5 głosami „za” przyjęła ww. protokół bez odczytywania. 
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AD 3. Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję, która odbędzie się w dniu 

27 kwietnia 2018 r. 

Przewodnicząca Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu Sylwia Więcek 

odczytała projekty uchwał przygotowane pod obrady najbliższej sesji, komisja je 

przeanalizowała, wysłuchała uzasadnień i wyjaśnień udzielonych przez wójta, zastępcę wójta, 

skarbnika oraz zastępcę skarbnika, a następnie zaopiniowała jak niżej: 

− projekt uchwały Nr XXXIX/265/18 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 

umowy dzierżawy nieruchomości stanowiącej własność gminy 

Przewodnicząca Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu Sylwia Więcek 

wyjaśniła, iż przedmiotem dzierżawy jest część nieruchomości stanowiącej własność gminy 

położona w obrębie Grzędzice i dotyczy przedłużenia umowy dzierżawy dla obecnego 

dzierżawcy. Wobec braku pytań do niniejszego projektu uchwały Przewodnicząca Komisji, 

poddała projekt pod głosowanie. 

Komisja jednogłośnie tj. 5 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

− projekt uchwały Nr XXXIX/266/18 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 

umowy dzierżawy nieruchomości stanowiącej własność gminy 

Przewodnicząca Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu Sylwia Więcek 

wyjaśniła, iż projekt uchwały jest analogiczny do poprzedniego projektu i dotyczy części 

nieruchomości stanowiącej własność gminy, która położona jest w obrębie Grzędzice. 

Komisja jednogłośnie tj. 5 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

− projekt uchwały Nr XXXIX/267/18 w sprawie ustanowienia użytku ekologicznego 

Wójt Gminy wyjaśnił, że projekt dotyczy użytku ekologicznego pod nazwą „Śródleśne 

Mokradło w Poczerninie”, a podjęcie uchwały wynika z obowiązywania nowego Planu 

urządzenia lasu dla Nadleśnictwa Kliniska, w którym nastąpiła zmiana litery wydzielenia, 

gdzie umiejscowiony jest ten użytek.  

Komisja jednogłośnie tj. 5 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

− projekt uchwały Nr XXXIX/268/18 w sprawie ustanowienia użytku ekologicznego 

Przewodnicząca Komisji Sylwia Więcek wyjaśniła, iż projekt uchwały dotyczy użytku 

ekologicznego pod nazwą „Żabie Uroczysko na Ziemi Stargardzkiej” położonego w obrębie 

Żarowo i sytuacja jest podobna jak w przypadku wcześniejszego projektu uchwały. 

Komisja jednogłośnie tj. 5 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

− projekt uchwały Nr XXXIX/269/18 w sprawie wyrażenia zgody na zrzeczenie się 

prawa użytkowania wieczystego 

Wójt Gminy wyjaśnił, że prawo użytkowania dotyczy kompleksu czterech działek 

położonych w Lipniku, przeznaczonych pod boisko sportowe, będących w zasobach KOWR. 

Jednocześnie Wójt Gminy poinformował, na jakim etapie znajduje się przejmowanie 

z zasobów KOWR działek w Krąpielu i w Ulikowie. 

Komisja jednogłośnie tj. 5 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

− projekt uchwały Nr XXXIX/270/18 w sprawie zmian budżetu gminy na 2018 r. 

Wójt Gminy wyjaśnił, że zmiany w budżecie miały być większe, ale ze względu na brak 

rozstrzygnięcia przetargu na budowę drogi w Grzędzicach, są one mniejsze. Wójt 

poinformował, że przetarg został unieważniony oraz, że ogłosi trzeci przetarg, w którym 

zostaną zmniejszone wymagania odnośnie wykonawcy. 

Radny Mariusz Sikorski dopytywał o różnice w informacji o kosztach tej inwestycji podanych 

przy otwarciu przetargu, a ujętych w wieloletniej prognozie finansowej. Wójt Gminy 
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wyjaśnił, że właściwy koszt to kwota ujęta w prognozie. Wójt wyjaśnił, że poinformował 

o zaistniałej sytuacji SOM. Wójt Gminy wyjaśnił, również, że na chwilę obecną nie ma 

możliwości zwiększenia dofinansowania z SOM, a ewentualne zwiększenie dofinansowania 

może okazać się możliwe w przypadku pojawienia się oszczędności na innych inwestycjach. 

Kolejno wywiązała się dyskusja i analizowano różne sytuacje i możliwości rozwiązań 
dotyczących inwestycji budowy drogi w Grzędzicach. 

Następnie projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie omówiła Zastępca Skarbnika, która 

wyjaśniła, że największa zmiana dotyczy podatku od nieruchomości 2 028 685,00 zł, co jest 

wynikiem kontroli i zarzutem nie składania przez gminę deklaracji na podatek od 

nieruchomości za lata 2013 – 2015. Jednocześnie jest to dochód. Wójt Gminy natomiast 

wyjaśnił, że zwiększenie 90 tyś. zł na przebudowę sali Rady Gminy, jest wymagane 

zmianami w przepisach prawa obowiązujących od nowej kadencji rady między innymi 

wymogu transmisji obrad rady na żywo. Zwiększenie wydatków o 4 920,00 zł na 

dostosowanie do przepisów prawa dotyczących ochrony danych osobowych. 

Na pytanie Radnego Mateusza Jarosza o przyłącze gazowe w Strachocinie i zwiększenie 

środków na kwotę 13 700, 00 zł, Wójt Gminy wyjaśnił, że dotyczy to zabezpieczenia 

zwiększenia mocy w gaz i energię przed przystąpieniem do projektu. Następnie Radny 

Mateusz Jarosz zapytał, na jakim etapie jest zakup kontenerów i czy jest wstępna wycena. 

Wójt Gminy wyjaśnił, że w projekcie jest zwiększenie wydatków o 260 tyś. zł na kontenery 

w Strachocinie i 300 tyś. zł na kontenery w Grzędzicach. Na chwilę obecną jest rozeznanie 

wśród firm produkujących kontenery i wiadomo, jakie kontenery są potrzebne, natomiast jest 

jeszcze kwestia przemyślenia możliwości ich wypożyczenia. Radny Jarosz powiedział, iż 
znając terminy realizacji podawane przez firmy, ma obawy, czy uda się zdążyć z ich 

posadowieniem na czas, gdyż jest go mało. Wójt Gminy poinformował Radnych o problemie 

z miejscem na posadowienie kontenerów w Grzędzicach. W związku z tą informacją Radni 

podjęli dyskusje na temat wyboru odpowiedniego miejsca na posadowienie kontenerów przy 

szkole w Grzędzicach. Na pytanie Radnego Mariusza Sikorskiego, o termin projektu na 

rozbudowę szkoły, Wójt odpowiedział, że projekt na szkołę będzie gotowy w miesiącu lipcu. 

Kolejno po propozycji Przewodniczącej Komisji Sylwii Więcek, by zastanowić się nad 

zintegrowanym systemem nauczania i utworzeniu fili szkoły w Koszewie dla dzieci 

z Koszewa i Skalina, by odciążyć szkołę w Grzędzicach, Radni dyskutowali na temat tej 

możliwości. 

Następnie na posiedzenie przybyła Skarbnik Gminy, która kontynuowała omawianie projektu 

uchwały. Skarbnik wyjaśniła, że najważniejszą zmianą jest zwiększenie wydatków 

i dochodów związanych z podatkiem od nieruchomości, co będzie skutkować 
prawdopodobnie mniejszą subwencją za dwa lata o około 1 mln zł. 

Przewodnicząca Komisji Sylwia Więcek zapytała Radnych o uwagi do projektu uchwały, 

które miałaby przedstawić na sesji. Odpowiadając Radni uznali, aby krótko poinformować, że 

głównie dyskusja dotyczyła posadowienia kontenerów w Grzędzicach oraz przetargu na 

budowę drogi w Grzędzicach. 

Następnie Komisja jednogłośnie, tj. 5 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała ww. projekt 

uchwały. 

− projekt uchwały Nr XXXIX/271/18 w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej 

prognozy finansowej Gminy Stargard na lata 2018 – 2028 

Skarbnik Gminy omówiła projekt uchwały. Skarbnik wyjaśniła, że WPF jest uaktualniany do 

zmian, które zostaną przeprowadzone uchwałą do zmian w budżecie, czyli zwiększeniu 

dochodów bieżących do wysokości 50 845 423,00 zł, w tym dotyczących podatku od 

nieruchomości. Zgodnie z tym, zmieniają się także wydatki o 2 028 685,00 zł. W 2018 roku 

zwiększa się o 5,2 tyś zł wydatki na wynagrodzenia. Jest to wynikiem aktualizacji na 
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paragrafach wynagrodzeniowych, ponieważ wcześniej było o tyle mniej wyliczone. W planie 

było dobrze, natomiast w WPF wynagrodzenia były pokazane o 5,2 tyś. zł mniej. Z powodu 

zmniejszenie wartości w Grzędzicach, też pokazanie tego zadania o mniejszej wartości 

w załączniku Nr 3. Dług nie ulega zmianie, spłaty, rozchody są na tym samym poziomie. Na 

pewno kolejna zmiana będzie większa, ze względu na potrzebne środki i zaciągnięcie 

kredytów w lipcu. Jest jeszcze 700 tyś. zł wolnych środków i na chwilę obecną nie ma zmian 

w sprawie podatków od nieruchomości od firm wiatrowych.  

Przewodnicząca Komisji Sylwia Więcek, zapytała, na jakim etapie jest inwestycja w Sownie. 

Wójt Gminy odpowiedział, że jest na etapie zalewania stropów, a kolejnym będzie sala 

gimnastyczna. 

Skarbnik Gminy wyjaśniła, że zgodnie z sugestią Radnych została również zmniejszona 

wartość inwestycji w Tychowie w roku 2019 o kwotę 459 tyś. zł. Natomiast Wójt Gminy 

poinformował o propozycji zakupu gotowego obiektu za 1, 5 mln zł na świetlice w Witkowie 

Drugim. Wobec czego Radni dyskutowali o kosztach budowy świetlicy w Tychowie oraz 

o potrzebie świetlicy w Witkowie Drugim. Radny Mariusz Sikorski przypomniał, że cztery 

lata temu, jako priorytety zostały ustalone szkoły i drogi. 

Następnie Komisja 4 głosami „za” i 1 głosem „wstrzymującym się” pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały Nr XXXIX/271/18 w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy 

finansowej Gminy Stargard na lata 2018 – 2028. 

AD 4. Ocena funkcjonowania transportu lokalnego i podmiejskiego pod kątem potrzeb 

mieszkańców gminy 

Przewodnicząca Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu Sylwia Więcek, 

poprosiła radnych o pytania lub uwagi, odnośnie przygotowanej w tej sprawie informacji, 

która stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Radny Mariusz Sikorski zapytał Wójta Gminy o plan zastępczego funkcjonowania transportu 

i komunikacji, po rozstrzygnięciu przetargu na budowę drogi w Grzędzicach. Odpowiadając 

Wójt Gminy powiedział, że pracownicy prowadzą w tej sprawie rozmowy z MPK. Radny 

Sikorski zwrócił uwagę, aby nie było takiej sytuacji jak w przypadku inwestycji budowy 

ronda w Lipniku. Radni zwrócili również uwagę na problemy mieszkańców Lipnika 

i kierowców związane z tą inwestycją. Radny Mariusz Sikorski pytał także o kwestię pisma 

skierowanego przez Gminę do Powiatu w sprawie utwardzania drogi gminnej ulicy 

Brzozowej, w Lipniku, w kierunku na Stargard. 

Następnie Przewodnicząca Komisji Sylwia Więcek, poinformowała o rozmowie, która odbyła 

się u Starosty Waldemara Gila, na temat zabezpieczenia i zwiększenia w budżecie powiatu 

środków na remonty dróg powiatowych w gminie. Przewodnicząca Sylwia Więcek, 

powiedziała, że Starosta obiecał zwiększyć o 900 tyś. zł środki na remonty. Powyższa 

informacja przekazana przez Przewodniczącą Komisji wywołała wśród Radnych dyskusję na 

temat działań powiatu i zarządu dróg powiatowych na terenie gminy oraz planowanych 

środków na remonty tych dróg. Radni zwrócili uwagę na udział powiatu w remontach dróg na 

terenie miasta. Radny Józef Tracz powiedział o potrzebie wpłynięcia na Powiat na zmianę 
układu sieci dróg w powiecie, ponieważ od tego zależy, w jaki sposób i w jakiej kolejności 

drogi te są remontowane. Kolejno Radni dyskutowali o rozjeżdżaniu i zniszczeniach dróg 

spowodowanych przez objazdy w czasie wypadków na drogach krajowych. 

Wracając do tematu transportu Radny Krzysztof Kowalczyk przekazał informację 
o ograniczaniu przez przewoźników w Krąpielu kursów w niedzielę i przymiarce do 

całkowitej likwidacji tych kursów. 

Przewodnicząca Komisji Sylwia Więcek pytała o możliwość skierowania kursu linii nr 5, 

w stronę Parku Przemysłowego. Natomiast Radny Mariusz Sikorski zwrócił uwagę by 

zastanowić się nad stworzeniem dodatkowej linii na drodze miedzy Grzędzicami, a Żarowem, 
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gdzie powstało osiedle domów jednorodzinnych oraz poprosił żeby od nowego roku 

szkolnego zatrzymywał się w tym miejscu autobus dowożący dzieci do szkoły. 

Komisja wobec braku dalszych pytań i uwag do przygotowanej informacji, po 

przeanalizowaniu i zapoznaniu się z informacją, wyrażając swoje stanowisko, powyższą 
informację przyjęła. 

Przewodnicząca Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu Sylwia Więcek 
o godzinie 10

20
 wznowiła posiedzenie Komisji po 20 minutowej przerwie. 

AD 5. Sprawy różne 

Wójt Gminy Stargard Kazimierz Szarżanowicz odczytał ofertę prasy dotyczącą możliwości 

odpłatnej prezentacji samorządu na łamach prasy w związku z podsumowaniem zakończenia 

kadencji oraz poinformował radnych o kosztach tej prezentacji. W toku dyskusji nad 

przedstawioną ofertą prasową Radni ponownie podjęli temat stanu dróg powiatowych 

i działań władz powiatowych. 

Następnie zmieniając temat Przewodnicząca Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego 

i Budżetu Sylwia Więcek, zapytała o inwestycję na plaży w Wierzchlądzie i jej zakres. Wójt 

Gminy Kazimierz Szarżanowicz poinformował, że jest to inwestycja realizowana w ramach 

projektu WIR, i obejmuje ona utworzenie drogi wzdłuż płotu do basenu portowego. 

Jednocześnie Wójt wyjaśnił również, że jest tam zakaz wycinania trzciny. Następnie Zastępca 

Wójta Gminy wyjaśnił, że teren inwestycji znajduje się w obszarze Natura 2000. Zastępca 

Wójta powiedział, że najpierw w rozmowach pracowników w Zarządzie Gospodarki Wodnej 

odnośnie wycinki trzcin, było pozytywne stanowisko, natomiast w pisemnej odpowiedzi 

stanowisko było negatywne i jest ono nadal podtrzymane. Zastępca powiedział o problemie 

z pomostem na plaży, ponieważ choć istnieje nie jest to uwidocznione w dokumentach. 

Zastępca dopowiedział, że w ramach inwestycji oprócz głównej drogi, dojścia do basenu 

portowego, będzie dodatkowo wykonany plac zabaw. 

Analizując informację Wójta o pracy w okresie międzysesyjnym Przewodnicząca Komisji 

Sylwia Więcek zapytała o wznowienie granic w miejscowości Lubowo. Wyjaśnień udzielił 

Zastępca Wójta Gminy, który powiedział, że jest tam problem dotyczący około 87 m
2
 drogi 

gminnej przebiegającej w prywatnej działce, natomiast uzgodnienia są trudne i w trakcie.  

Kolejno Przewodnicząca Komisji Sylwia Więcek zapytała o miejsce usuniętego dzikiego 

wysypiska w obrębie Golczewo. Następnie Przewodnicząca przypomniała, że już wcześniej 

zgłaszała problem z oznakowaniem Golczewa, jako miejscowości, który dotyczy braku 

oznakowania budynków w obrębie Golczewo, w sąsiedztwie cmentarza w Kluczewie. 

Radny Mariusz Sikorski zgłosił prośbę mieszkańców Grzędzic ulicy Podleśnej i ulic 

znajdujących się w jej sąsiedztwie, żeby wystosować pismo do policji, by na tych ulicach 

pojawiał się od czasu do czasu patrol policji, ponieważ po utwardzeniu tego odcinka drogi 

pomimo ograniczenia prędkości, kierowcy jeżdżą tam bardzo szybko oraz by może czasem 

patrol przeprowadził również kontrolę trzeźwości kierujących pojazdami. Następnie Radny 

Sikorski zwrócił się z pytaniem o możliwość zagospodarowania i opieki nad stawem 

w Grzędzicach przez stowarzyszenie. Odpowiadając Zastępca Wójta Gminy powiedział, że 

sprawdzi, jakie są prawne możliwości na takie zagospodarowanie. 

Następnie także Radni Mateusz Jarosz i Józef Tracz potwierdzili potrzebę pojawienia się 
patroli policji na innych miejscowościach. 

Radny Mateusz Jarosz powiedział, że pomimo jego zgłoszenia miesiąc temu do rozbiórki 

piaskownicy na placu zabaw w miejscowości Święte nie zostało to wykonane. Radny 

poprosił, by po usunięciu starej piaskownicy pomyśleć o wykonaniu nowej oraz zgłosił brak 

tablicy z regulaminem korzystania z tego placu zabaw. Wójt Gminy powiedział, że sprawę 
wyjaśni. 
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Natomiast Przewodnicząca Komisji Sylwia Więcek zgłosiła, że pomimo naprawy awarii CO 

w budynku po byłej szkole w Koszewie dalej ona nie działa. 

Wójt Gminy Kazimierz Szarżanowicz nawiązał do sytuacji związanej z ogrzewaniem 

w szkole w Strachocinie, i powiedział, że po wymianie zaworu trzeba będzie na przyszłość 
ustawić pracę przy paleniu, tak by nie wygaszać pieca. Radny Mateusz Jarosz w temacie 

ogrzewania w Strachocinie zgłosił problem z wielkością kloców drewna na opał. 

Przewodnicząca Komisji Sylwia Więcek powiedziała, że piec w Koszewie jest przepalony, co 

grozi niebezpieczeństwem i poprosiła o pomoc. Wójt Gminy powiedział, że wyśle tam 

pracownika urzędu, by to sprawdził. 

Radny Mariusz Sikorski natomiast zapytał Wójta czy ma wiedzę na temat przebudowy 

przejazdu kolejowego w Grzędzicach, ponieważ jest on bardzo uciążliwy, a informacje 

o godzinach zamknięcia przejazdu nie pokrywają się ze stanem faktycznym. Odpowiadając 

Wójt Gminy powiedział, że takiej wiedzy nie ma, ale się zorientuje w tym temacie. 

Przewodnicząca Komisji Sylwia Więcek pochwaliła wygląd tych ulic gruntowych 

w Grzędzicach, które zostały wyrównane. 

Natomiast Radny Mariusz Sikorski zapytał czy dzieje się coś w temacie odwodnienia odcinka 

pomiędzy Żarowem, a Grzędzicami. Odpowiadając Wójt Gminy wyjaśnił, że mieszkańcy 

zgłaszają między innymi zastrzeżenia do wydanych decyzji o warunkach zabudowy, ale 

gmina wydała je zgodnie z przepisami prawa. Wójt Gminy powiedział, że jest tam również 
problem z właścicielem, na którego nieruchomości miałby powstać zbiornik, ponieważ nie 

chce się zgodzić na proponowane rozwiązania przez projektantów budowy drogi oraz 

posadowienie urządzeń do odwodnienia na swojej działce.  

Następnie Wójt Gminy powiedział Radnym, że w urzędzie odbyło się spotkanie, w sprawie 

budowy gazociągu o średnicy ø 1000, gdzie zwrócono uwagę na urządzenia melioracyjne. 

Radny Józef Tracz zapytał o projekt na sieć gazociągową w Ulikowie i Pęzinie. Wójt Gminy 

odpowiedział, że były już plany gazyfikacji większych miejscowości i będzie rozmawiał na 

ten temat. Natomiast Radny Mateusz Jarosz wyjaśnił, że jest przychylność, na budowę sieci, 

ale mieszkańcy muszą złożyć deklaracje i chęci przyłączenia do sieci. Zastępca Wójta Gminy 

zwrócił natomiast uwagę na problem w przypadku zabudowy wielorodzinnej, gdzie wszyscy 

muszą się przyłączyć, ponieważ nie mogą być mieszane źródła dostawy gazu. 

Kolejno Radny Mateusz Jarosz pytał o podstawy wydania decyzji o warunkach zabudowy 

w kontekście problemu odnośnie dróg, jaki powstał przy budowie nowych osiedli 

w Strachocinie, gdzie są one zbyt wąskie, a czasem nawet braku dojazdu. Radny zwrócił 

także uwagę na kontrole poboczy dróg przy tych inwestycjach, podając przykład dewelopera 

w Strachocinie. 

Natomiast Radny Józef Tracz odniósł się do kwestii zaorywania przez rolników poboczy dróg 

i potrzebie zajęcia się odbudową poboczy. 

AD 6. Zamknięcie posiedzenia komisji 

Wobec wyczerpania porządku posiedzenia Przewodnicząca Komisji Gospodarki Mienia 

Komunalnego i Budżetu Sylwia Więcek, podziękowała wszystkim za udział i zamknęła 

posiedzenie komisji. 

 

Przewodnicząca Komisji Gospodarki 

Mienia Komunalnego i Budżetu 

Sylwia Więcek 

 

 

Protokołowała: 

Ewa Misztela 


